

إخطار إلى المتقاعدين من شركة بريتيش ستيل

نظرًا للوضع الأمني في اليمن، لا يمكننا حاليًا تجهيز بعض مدفوعات معاشات التقاعد من خلال النظام المصرفي اليمني. وقد تم إبلاغنا بأنه يمكن في الوقت الحالي إرسال المدفوعات إلى حسابات مفتوحة لدى المصارف الستة التالية:

- مصرف اليمن البحرين الشامل
- البنك اليمني للإنشاء والتعمير
- البنك العربي - اليمن
- بنك سبأ الإسلامي
- بنك الكريمي للتمويل الأصغر الإسلامي
- بنك التضامن الإسلامي الدولي

ومع ذلك، تجدر الإشارة إلى أنه حتى لو كنت تمتلك حسابًا في أحد المصارف المذكورة أعلاه، فلا تزال بعض المدفوعات تُرفض وبالتالي قد لا تصل إليك.

الإجراء الواجب اتخاذه

إذا كنت قد تجاوزت سن 65 سنة ويحق لك الحصول على معاش تقاعدي من نظام المعاشات التقاعدية في شركة بريتيش ستيل ولكنك لا تتلقى مدفوعات بسبب إقامتك في اليمن، يرجى الاتصال بشركة بارنت وادينغهام لمناقشة وضعك. ويجب أن تقدم دليل إثبات الهوية وأن تملك حسابًا في أحد المصارف الستة المذكورة أعلاه حتى تتمكن شركة بارنت وادينغهام من محاولة إجراء المدفوعات.

يمكن التواصل مع شركة بارنت وادينغهام من خلال البريد الإلكتروني BSPSmembers@barnett-waddingham.co.uk

Advice for British Steel pensioners in the Yemen

Due to the security situation in Yemen we are currently unable to process some pension payments through the Yemeni banking system. We have been advised that currently payments can be made to accounts that are held with the following 6 banks:

- Shamil Bank of Yemen and Bahrain
- Yemen Bank for Reconstruction and Development
- Arab Bank Plc – Yemen
- SABA Islamic Bank
- Al Kurimi Microfinance Bank
- Tadhamon International Islamic Bank

However it should be noted that, even if you hold an account with one of the above banks, some payments are still being rejected so may not reach you.

Action to take

If you are over age 65 and are entitled to a pension from the British Steel Pension Scheme but you are not receiving payments due to residing in Yemen, please contact Barnett Waddingham in order to discuss your case. You will need to provide evidence of your identification and hold an account with one of the 6 banks listed above in order for Barnett Waddingham to attempt to make a payment to you.

Barnett Waddingham can be contacted at BSPSmembers@barnett-waddingham.co.uk